
Ordinært Dankollegiemøde 7/7 2008 

  

Deltagere: Johnny (Vidar), Carsten Vester (Vejle + PI), Maja (Kodokan), Jan (kodokan), Sophie 
(kodokan), Frank (Vejle) 

Referent: Sophie 
 

Dirigent: Jan 

·         Indkomne forslag:       Ingen indkomne forslag 

·         Valg af poster: 

      Dankollegiets ledelse:    Formand: Maja Sparre genvalgt 

     TU                            :     Formand: Jan Kirkegaard genvalgt  

        Evt:  

  Sommerlejr: ny metode med frivillige træningspas og mindre pensumtrænin 

     Man undrede sig over de få tilmeldinger, men generelt synes der at være stor tilfredshed  
med den nye metode, selv om nogle godt kunne tænke sig mere pensumtræning.  
Det blev diskuteret hvorvidt man skal holde fast i tvunget fremmøde eller ej. 

   Tilmelding: 
 
Grunden til det lave deltagerantal blev diskuteret. Teorier som generel afmatning og  
for lidt reklame blev nævnt. 
 
I stedet foreslås en familielejr 
 
Samtidig foreslås det at nedsætte et udvalg af min. 5 personer så tidligt som muligt,  
der kan tage sig af at arrangere sommerlejren næste år. På dem måde vil man være i  
stand til at reklamere for lejren allerede ved juletid.  

     Fra TU: 
 
Spørger om krav for gradueringsret er for høje?:  
 
Generel enighed om et nej 
 
Alle danbærere har teknikker, de ikke kan lide. Skal der ændres i pensum, hvis der  
hersker enighed om det/tages initiativ til det?:  
 
Dette bør foregår på dankollegiemøder, hvor ændringen er fremlagt som forslag.  
 
Angst for at videreudvikling af systemet vil medføre tab af viden.    

Referent: Sophie 

  
Dansk Jiu-Jitsu og Selvforsvars Forbund 

 

Sikkerhed  -  Sundhed  -  Socialt samvær  -  Personlig udvikling 
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